

## Verslag

<b>Vergadering</b>	Agendacommissie
<b>Gehouden op</b>	31 oktober 2017, 18.30 uur
<b>Opgemaakt door</b>	Berry van 't Westeinde
<b>Aanwezig</b>	Burgemeester Mark van Stappershoef (voorzitter) en de raadsleden Antoon van Baal, Stijn van den Brekel, Willem Couwenberg, Marije de Groot, Mark van Oosterwijk, Bert Schellekens en Johan Swaans Berry van 't Westeinde (griffier)
<b>Afwezig</b>	Deborah Eikelenboom en Tim Appels

## Agenda

### 1. Opening en vaststelling agenda

De agenda wordt vastgesteld.

### 2. Verslag van de vergadering van 26 september 2017

Naar aanleiding van het verslag wordt gevraagd naar de koppeling met de outlook agenda.

De griffier antwoordt dat hij dit met de leverancier van de website bespreekt. Gekeken wordt hoe dit allemaal in een applicatie kan worden opgelost en geen extra werk betekent voor de griffie.

### 3. Agenda's voor de thema-avond en commissievergaderingen

a. Thema-avond, maandag 20 november 2017, 19.30 uur

Zie bij agendapunt 5.

b. Commissie Welzijn, dinsdag 21 november, 19.30 uur

Bert Schellekens vraagt waar de wijzigingen in het voorstel over de verordening Participatieraad voorstel zitten, ten op zichte van de vorige versie.

De griffier antwoordt dat bij zowel de verordening participatieraad als de verordening Wmo een overzicht was-woordt is toegevoegd aan de stukken op internet.

Marije de Groot geeft naar aanleiding van het voorstel 't Loket aan dat zij zich ergert aan de management kretologie (bijvoorbeeld scrum, agile)

De griffier zegt toe hier aandacht voor te vragen. Op dit moment is er een schrijfcursus.

Afgesproken wordt dat de vergadering van de commissie Algemene Zaken begint om 19.30 tot 20.30 uur. De commissie Welzijn vindt aansluitend plaats.

c. Commissie Algemene Zaken, dinsdag 21 november, 20.30 uur

De agenda is, met de aantekening dat het aanvangstijdstip van de vergadering gewijzigd is, akkoord.

Naar aanleiding van de agenda wordt gesproken over de motie mediation.

d. Commissie Ruimte, woensdag 22 november, 20.30 uur

De agenda is akkoord. Gekeken wordt of een voorstel met kaders over de ontwikkeling van de proeftuin Ruimte/Omgevingswet nog in de raad van december kan worden behandeld.

Bert Schellekens geeft aan dat hij als raadslid is betrokken bij het overleg met de stakeholders. Wat kan hij hier mee doen? Wat is het mandaat?

De griffier geeft aan dat de raadsleden met name zijn uitgenodigd om het proces transparant te maken. De rol van de raadsleden is met name luisteren.

- e. Werkgroep Omgevingswet, woensdag 22 november, 19.00 uur  
Akkoord

#### **4. Planning**

Bij de planning zijn geen opmerkingen.

#### **5. Invulling thema-avonden**

Afgesproken wordt dat 20 november wordt ingevuld met een avond over informatie veiligheid en privacy. De burgemeester ligt het belang van dit onderwerp toe.

Mark van Oosterwijk geeft aan verder te willen met de Goolse Democratie. De burgemeester geeft aan dat burgemeester en griffier hier nu, in opdracht van de raad, mee aan de slag zijn. Dit wordt vervolgd, maar is nog niet zo ver dat dit al in een thema-avond kan worden besproken. Bij de volgende agendacommissie staat dit onderwerp op de agenda.

Marije de Groot vraagt aandacht voor de werkgroep opvang Statushouders. Zij zou hier graag aandacht aan besteden.

#### **6. Terugblik vergaderingen**

Algemeen is men van mening dat de experimenten met vormen (o.a. de bespreking duurzaamheid, thema-avond Goolse Democratie, proeftuin) goed zijn gewaardeerd.

Mark van Oosterwijk merkt op dat het bij andere werkvormen in het begin altijd even zoeken is. Maar als we eenmaal begonnen zijn, gaat het goed. Hij is van mening dat we niet te veel moeten zeuren over het proces, maar gewoon moeten doen.

Bert Schellekens vond de bijeenkomst over de proeftuin heel zinnig. De werkwijze was goed. De onafhankelijke voorzitter was ook goed.

#### **7. Voortgang Goolse Democratie**

Zie het bijgevoegde verslag/persbericht dat op de site is gepubliceerd. De burgemeester en de griffier hebben om snel vooruitgang te boeken met de opdracht hulp ingeschakeld (Jasper Loots). De bedoeling is dat na 15 november er zicht is op alternatieven/aanbevelingen over hoe de raad de werkwijze kan aanpassen én over de wijze hoe wij dit samen met de raad bespreken/vaststellen.

#### **8. Burgertop verkiezingsthema's**

De burgemeester geeft een korte toelichting. LOG, Brabants Dagblad en een aantal andere partijen denken er over na om een burgertop te organiseren. De griffier heeft morgen een gesprek met de partijen en prof. Marcel Boogers.

#### **9. Voortgang digitaal vergaderen (mondeling)**

Met onze aanbieder GemeenteOplossingen vinden op dit moment gesprekken plaats over de wijze waarop de nieuwe raad na verkiezingen binnen ons bestaande vergadersysteem kan overschakelen naar volledig papierloos werken. Dit komt volgende maand terug op de agenda.

**10. Mededelingen / rondvraag**

Stijn van den Brekel geeft aan dat er in de Gôolse democratie wel ruimte moet blijven om vragen te stellen, ook als commissies worden afgeschaft.

Met vriendelijke groet,  
de voorzitter van de raad,

Mark van Stappershoef

De voorzitter sluit de vergadering om 19.50 uur.

<b>Afspraken</b>	<b>Door</b>	<b>Wanneer</b>	<b>Stand van Zaken</b>
Kijken of de behandeling van de A-stukken efficiënter kan	Burgemeester / Griffier		In de raadsvergadering van 11 juli zijn de A-stukken sneller afgedaan. Dit heeft weer tot nieuwe opmerkingen geleid. Nagedacht wordt over een andere vorm.